

Short Biography



Permanent address:
The University of Jordan
School of Engineering
Department of Civil Engineering
Amman, 11942
Jordan

Office Phone: +962-6535500 ex 22737
Mob: +962-777653225
E – mail: ashatnawi@ju.edu.jo

Prof. Anis S. Shatnawi	الأستاذ الدكتور أنيس الشطناوي
Ph.D. in Structural and Earthquake Engineering (2001) / Akron University, Ohio, USA.	دكتوراه هندسة الانشاءات وهندسة الزلازل (2001)/جامعة آكرون-أوهايو، الولايات المتحدة الأمريكية.
Professor of Civil Engineering - Structural and Earthquake Engineering / The University of Jordan (2002-current).	استاذ دكتور في الهندسة المدنية - هندسة الإنشاءات والزلازل / الجامعة الاردنية (2002-الآن).
Member of the Council of Civil Engineering Division - Jordanian Engineers Association (JEA).	عضو مجلس شعبة الهندسة المدنية- نقابة المهندسين الاردنيين.
Certified Professional Design Engineer (Category A) - JEA.	رئيس اختصاص تصميم انشائي (أ) - نقابة المهندسين الاردنيين.
Certified Professional Engineer for Evaluation and Retrofitting of Existing Structures - JEA.	رئيس اختصاص تقييم المنشآت القائمة وإعادة تأهيلها- نقابة المهندسين الاردنيين.
Consultant Engineer (A) in Structural Engineering- JEA.	مهندس رتبة مستشار (أ) في الهندسة الانشائية- نقابة المهندسين الاردنيين.
Member of the Jordanian Higher Technical Construction Committee / Ministry of Public Works and Housing - Jordanian National Building Council.	عضو اللجنة الإنشائية الفنية العليا -مشكلة بموجب قرار مجلس الوزراء/وزارة الأشغال العامة والإسكان-مجلس البناء الوطني الأردني.
Member of the Jordanian Technical Committee for Green Building / Ministry of Public Works and Housing - Jordanian National Building Council.	عضو اللجنة الفنية للأبنية الخضراء -مشكلة بموجب قرار مجلس الوزراء/وزارة الأشغال العامة والإسكان-مجلس البناء الوطني الأردني.
Team leader for preparing Jordanian building codes, 2022: 1. Structural concrete code. 2. Building code for earthquake-resistant structures and evaluation and retrofitting of existing structures.	رئيس فريق إعداد كودات البناء الاردنية، 2022: 1. كودة الخرسانة الانشائية. 2. كودة المباني المقاومة لأفعال الزلازل وتقييم وإعادة تأهيل المنشآت القائمة.
Team leader for preparing Seismic Hazard Maps for the Hashemite Kingdom of Jordan, 2022.	رئيس فريق إعداد خرائط الخطورة الزلزالية للمملكة الاردنية الهاشمية، 2022.
Member of the Supreme National Committee for Earthquake and Risk Management / Jordanian Ministry of Interior.	عضو اللجنة الوطنية العليا لإدارة الزلازل والمخاطر/ وزارة الداخلية الأردنية.
Member of the Technical Review Committee for Arab Building Codes.	عضو لجنة المراجعة الفنية لكودات البناء العربي.
Former Chairman and current member of the Jordan Standards and Metrology Institution Committee.	رئيس سابق وعضو حالي لجنة هيئة الاعتماد/مؤسسة المواصفات والمقاييس الأردنية.
Executive Director and Projects Manager at the University of Jordan, (2008-2011).	مدير تنفيذي ومدير مشاريع للجامعة الأردنية، (2008-2011).
Senior Consultant at ASAS Engineering Bureau – Amman/Jordan.	مستشار اول شركة أساس للهندسة/ عمان-لأردن
Senior Consultant at Al-Wasla Company for Building Technology-Amman/Jordan.	مستشار شركة الوصلة لتكنولوجيا البناء.
Member of the Jordan Social Security Investment Board.	عضو مجلس استثمار اموال الضمان الاجتماعي الأردني.
Member of the Board of Trustees of Luminus Technical University College (LTUC).	عضو مجلس أمناء كلية لومينوس الجامعية.